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تلویزیون بر طبل دوقطبی می کوبد| حمله به جشنواره کن پس از فروریختن برج متروپل ترفند خبری ناشایستی بود| وزیر

ارشاد به کار ما کاری نداشته باشد.

رضا کیانیان، بازیگر سینمای ایران عنوان کرد؛ 

رضا کیانیان، بازیگر سینمای ایران گفت:

«عدهای که در برابر هنر میایستند محکوم به شکست هستند».

به گزارش اسپادانا خبر، وی در بخش هایی از گفت و گو با اعتماد آنلاین ادامه داد:

مگر ما میتوانیم در برابر خلقت و هنر بایستیم؟ هیچکس نمیتواند بایستد. هر حاکمیتی هم ایستاده بعداً خودش فهمیده اشتباه
کرده است.

او با بیان این که ما هم نمیخواهیم زیر بار زور برویم اما خب، زور پُرزور است. چه کار میتوان کرد؟ ادامه داد:

وقتی وزیر ارشاد انتخاب میشود از من میپرسند چه انتظاری از او دارید؟ میگویم انتظار دارم وزیر ارشاد به کار ما کاری
نداشته باشد چون ما کارمان را بلدیم.

کیانیان با بیان این که تلویزیون میخواهد بر طبل دوقطبی بکوبد گفت:

اگر تلویزیون اجازه بدهد وقتی آقای فراستی صحبت میکند من هم صحبت کنم در جامعه تعادل ایجاد میشود.

وی با اشاره به حادثه متروپل گفت:

ترفند خبری ناشایستی است که وقتی اتفاقی میافتد یک اتفاق دیگر را در برابرش علم میکنند تا مردم از اتفاق اصلی منحرف
شوند. ترفندشان در مورد اتفاقی مثل ریختن برج متروپل حمله به جشنواره کن بود. چرا ریختن برج متروپل اینقدر مهم بود؟

چون یک برج فرو ریخت و دست شهردار، استاندار و بقیه مقامات رو شد. میگویند جشنواره کن سیاسی است. خب، جشنواره
فیلم فجر هم سیاسی است.

او با بیان این که وزارت ارشاد و سازمان سینمایی برای نمایش فیلمهای ما در سینماهای جهان چه کار کردهاند؟ گفت:

بعضی از ما از خارج سرمایهگذار میآوریم اما بعد ما را متهم میکنند که پول خارجیها را آوردید. این وظیفه هر صنعتی است
که پول خارجیها را به کشور بیاورد. مسئولان ما روز به روز کوتاهقدتر میشوند. وقتی این اتفاق میافتد قد بقیه را هم کوتاه

میکنند.

کیانیان ادامه داد:
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تلویزیون سریالهایی دارد که خودش جرأت پخش آنها را ندارد. چرا جرأت ندارید سریالهای زمان آقای هاشمی و خاتمی را
پخش کنید؟

وی با اشاره به این موضوع که پایهگذار سازمان سینمایی احمدینژاد بود گفت:

اصلاً سازمان سینمایی درست شد تا بودجه جدا داشته باشد و از ارشاد جدا شود. این جمله آقای احمدینژاد را هیچوقت
فراموش نمیکنم. میگفت ما میگوییم چی بسازید، پولش را میدهیم و شما میسازید، نمیخواهید نسازید.

وی گفت:

دستمزد میلیاردی در سینما را تکذیب نمیکنم اما فکر میکنید در تلویزیون یا در وزارتخانههای ما دستمزدهای میلیاردی وجود
ندارد؟

کیانیان اظهار داشت:

چه کسی گفته سلبریتیها باید الگو باشند؟ چه کسی این قانون را آورده است؟ سلبریتی هم یک آدم است و دارد زندگی
میکند. آمار طلاق را ببینید. چند طلاق در بین سینماگران هست و چند طلاق در جامعه؟ در این مورد ما خیلی سالمتر از

جامعهایم.

[1] سینمابرچسب ها: 
[2] فرهنگ

[3] وزارت ارشاد
[4] صدا و سیما
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